
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 29. 12. 2016 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Ing. arch. Čeněk Feix, Stanislav Koranda,  Ing. Vladimíra Sýkorová, Mgr. Ludmila 

Szöllösová, Mgr. Kateřina Vojtíšková, Andrea Zoulová 

 

Omluveni: Ing. Vojtěch Poláček 

 

Veřejnost: 5  osob 

 

Zahájení:  19,35 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,35 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelkou paní Ludmilu 

Szöllösovou. Jako ověřovatele zápisu navrhla paní Kateřinu Vojtíškovou a Stanislava 

Korandu. S. Koranda si nebyl jistý, jestli ze zdravotních důvodů vydrží až do konce schůze, 

proto navrhla Čeňka Feixe. Optala se, jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud 

zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh 

usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/11/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Kateřinu Vojtíškovou a Čeňka 

Feixe a zapisovatelku L. Szöllösovou.  

Hlasování: PRO-  6, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

Předsedající dala možnost vyjádřit se přítomným zastupitelům a občanům k zápisu 

z minulého zasedání.   

 

 

2. Schválení programu 
Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 

zveřejněn na úřední desce. Navrhla následující změny. Nový bod jednání: Smlouva o půjčce 

paní M. D.  

Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili. K. Vojtíšková navrhla dva body do 

programu: Zprávu o jednání kontrolního výboru a Zprávu o činnosti redakční rady. 

Předsedající se domnívala, že zápis z jednání kontrolního výboru by měli nejdříve projednat 

zastupitelé v rámci své pracovní schůzky. K. Vojtíšková oponovala, že zápis poslala 

zastupitelům mailem 27. 12. Odpoledne, takže měli možnost se s ním seznámit. Předsedající 

dala hlasovat o zařazení jednotlivých bodů navržených K. Vojtíškovou do programu:  

Hlasování o zařazení bodu Zpráva o jednání kontrolního výboru: 

Pro: 4    Proti: 2   Zdržel se: 0 

Schváleno. 

Hlasování o zařazení bodu Zpráva o činnosti redakční rady:  

Pro: 5   Proti: 0  Zdržel se: 1  

Schváleno. 

 

Předsedající přečetla upravený program zasedání:  



Navržený program ke schválení: 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

3. Rozpočtové opatření č. 6 

4. Rozpočet na rok 2017 

5. Stanovení závazných ukazatelů pro rok 2017 pro MŠ 

6. Změny v zadávací dokumentaci na rekonstrukci čp. 16  

7. Smlouva o půjčce M. D.  

8. Změna vyhlášky o poplatcích 2/2014 

9. Zpráva o jednání kontrolního výboru 

10. Zpráva o činnosti redakční rady 

11. Různé 

12. Diskuse 
 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  

 

Návrh usnesení 2/11/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 6 
Předsedající přečetla návrh rozpočtového opatření č. 6 

Na straně příjmů je navrhováno celkové snížení o 1692,4 Kč. 

(Správní poplatky – navýšeno o 3000, dotace na volby snížení o nevyčerpané a vrácené 

prostředky 12692,4, příjmy EKO-KOM navýšeny o 8000 Kč). 

Na straně výdajů jde celkem o snížení 2700 Kč. 

(U nebytového hospodářství navýšeno o 20000 a 10000Kč – přípojka plynu, opravy; u 

nákladů na základní školy sníženo 32700 Kč).  

Předsedající dala před hlasováním možnost vyjádřit se přítomným zastupitelům a občanům.  

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení.  

 

Návrh usnesení 3/11/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržené rozpočtové opatření č. 7 (snížení příjmů o 

1692,4 Kč, snížení výdajů o 2700 Kč).  

 

Hlasování: PRO- 6, PROTI -0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

4. Rozpočet obce na rok 2017 

Předsedající informovala, že návrh rozpočtu byl vyvěšen v řádné lhůtě na obou nástěnkách 

v obci a na úřední desce na webových stránkách obce. Otevírá diskusi pro zastupitele a pro 

veřejnost. K rozpočtu přišly návrhy od pí. Vojtíškové: 

1. navýšení daně z příjmů fyz. osob ze závislé činnosti na 700 tisíc,  

2. DPH na 1400 Kč, 

3.  u kulturních akcí par. 3319 navrhuje ponechat stav jako v loňském návrhu,  

4. u par. 2321 odpadní vody navrhuje zvýšit o 50 tisíc Kč z důvodu vypracování studie,  



5. u mateřské školy, par. 3331 navrhuje zvýšení o 20 tisíc Kč,  

6. u par. 6112 zastupitelstva obcí navrhuje navýšení o 80 tisíc na 750 tisíc nebo alespoň o 

55 tisíc na 725 tisíc, pokud nebude přijato jiné usnesení.  

Návrhy zastupitelů: starostka souhlasí s bodem 1, 2. U bodu čtyři navrhuje ještě navýšení o 

200 tisíc. U par. 3613 KV i starostka navrhují navýšení o 3 mil. Kč (peníze se vydají za 

rekonstrukci čp. 16). Návrhy v bodě 5 a 6 nebyly přijaty.  

 

Návrh usnesení 4/11/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje rozpočet na rok 2017 jako schodkový. Příjmy: 4 380 

500  tisíc Kč, výdaje: 7 561 500 tisíc Kč. 

 

Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno. 

 

 

5. Stanovení závazných ukazatelů pro rok 2017 pro MŠ Máslovice  

 

Předsedající přečetla závazné ukazatele pro MŠ na rok 2017.  

Materiálové výdaje   50 000 Kč 

Náklady na energie  52 000 Kč 

Náklady na opravy    2 000 Kč 

Náklady na služby           120 000 Kč 

Náklady ostatní   16 000 Kč 

Celkem            240 000 Kč 

 

Návrh usnesení 5/11/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje závazné ukazatele pro Mateřkou školu Máslovice na 

rok 2017.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

6. Změny v zadávací dokumentaci na rekonstrukci  čp. 16  

Komise se sešla dvakrát a navrhla změny ve výpočtu hodnocení kvality nabídek: poměr 95% 

za cenu, 5% za kvalitu, která je posuzována počty let praxe hlavního stavbyvedoucího a 

výkonného stavbyvedoucího.  

Termín podávání nabídek do 30. ledna 2017 

O způsobu hodnocení budoucích nabídek se rozvinula diskuse, stejně tak se diskutovalo o 

čase, který firmy mají na podání nabídek. Původní záměr byl vyvěsit zadávací dokumentaci 

již před vánoci, to se však nepodařilo. Starostka i místostarosta se domnívají, že lhůta téměř 

30 dnů je pro firmy postačující. Nemají obavy, že by se nikdo nepřihlásil z časových důvodů. 

Zákon ukládá 15 dní vyvěšení na portálu zadavatele. Na toto téma se rozvinula krátká 

diskuse.  

 

Návrh usnesení 6/11/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje změny v zadávací dokumentaci na rekonstrukci čp. 

16.  

Hlasování: PRO- 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1 (K. Vojtíšková) 

Usnesení schváleno.  



 

7. Smlouva o půjčce s M. D.  

Na zasedání dne 21. 7. 2015 zastupitelstvo schválilo půjčku M. D. ve výši 30 tisíc Kč. M. D. 

si půjčila 27 356 Kč na splátku velmi nevýhodné půjčky s vysokými úroky.  

Půjčka bude splacena nejpozději do 31. 12. 2018. Splátky mohou být nepravidelné a v různé 

výši, dle možností M. D., roční tří procentní úrok bude hrazen s každou splátkou.  

  

Návrh usnesení 7/11/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje Smlouvu o půjčce s M. D. a pověřuje starostku 

k jejímu podepsání.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

8. Změna vyhlášky o poplatcích – schválení vyhlášky o místních poplatcích č. 1/2016 

  

Předsedající přednesla návrh na zvýšení poplatku za psa ze 100 Kč na 200 Kč za rok. 

Odůvodnila to tím, že obec zakoupila tři koše na psí exkrementy, do kterých je nutné 

průběžně dokupovat sáčky. Poplatek za psa se několik let neměnil.   

 

Návrh usnesení 8/11/16:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje vyhlášku o místních poplatcích 1/2016 z důvodu 

změny v odd. II článek 6. poplatek na psa ve výši 200 Kč.    

 

Hlasování: PRO - 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1 (K. Vojtíšková)  

Usnesení schváleno.  

 

 

9. Zpráva o jednání kontrolního výboru  

 

Kontrolní výbor (dále jen KV) prostřednictvím předsedkyně K. Vojtíškové doporučuje zavést 

evidenci smluv uzavřených obcí, která umožní KV provést komplexní kontrolu. Doporučuje 

zastupitelstvu obce, aby se zabývalo možností jednoznačně procedurálně upravit informování 

o uzavírání smluv, např. nad částku 50 tisíc Kč. Doporučuje aktualizovat smlouvy s chataři. 

Doporučuje konzultovat nájemní smlouvy s právníkem. Doporučuje zastupitelstvu obce řešit 

část obecního pozemku parc. č. 185/1, který je nepřístupný, protože se nachází v oplocené 

části pozemku ve vlastnictví V. Sýkorové.  

 

Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí.  

  

 

10. Zpráva o činnosti redakční rady 

 

K. Vojtíšková oznámila, že ona jako předsedkyně i redakční rada (dále jen RR) rezignovala 

z důvodu špatné komunikace s redaktorem. Starostka se podivila, že neobdržela žádné 

písemné oznámení ani od předsedkyně ani od členů RR. Přítomný redaktor sdělil, že se vždy 

řídil stanovami RR a že má právo odmítnout či zkrátit článek, pokud k tomu má důvod.  

Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí.  

 



 

11. Různé 

 

Starostka informovala přítomné, že nové kartičkové jízdní řády jsou k dispozici od soboty v 

muzeu, v hospodě a na obecním úřadě. Bylo vyhověno žádosti obcí (na základě žádosti 

rodičů), aby byl přidán spoj v době, kdy děti z prvního stupně končí vyučování, a nemusely 

tak čekat na zastávce 40 minut. 

Starostka informovala o cestě na Choč. Část byla zavezena a vyrovnána recyklátem již na 

podzim, v další části byl navezen odpadní stavební materiál jako podklad pro další úpravu 

cesty recyklátem v příštím roce.   

 

 

12. Diskuse 

 

Redaktor zpravodaje požádal zastupitelstvo, aby mu bylo umožněno uvedení svého stanoviska 

k rezignaci RR. 

 

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21.40 hodin.  

 

 

Zapsala:  L. Szöllösová 

 

 

Ověřili:    

 

K. Vojtíšková 

 

Č. Feix    


